

To: 5.1.2e
Cc: 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e @drenthe.nl
From: 5.1.2e
Sent: 5.1.2e 12/17/2020 5:48:36 AM
Subject: RE: handreiking en bijeenkomsten - terugkoppeling gesprekken dBvision en Goudappel
Received: Thur 12/17/2020 5:48:41 AM

Hoi 5.1.2e,

Bedankt voor je reactie.

Wij hebben de gesprekken met de potentiële adviseurs gevoerd. Over de naamgeving kunnen wij zeker nog een keer een boompje op zetten. Met de nieuwe regels worden alleen de GPP's bedoeld, voor wat betreft de actieplannen en projecten verandert er met de komst van de Omgevingswet niet veel.

Ook in de beide gesprekken is naar voren gekomen om voor draagvlak, niet alleen te zenden, maar ook op te halen. Vandaar dat het gekozen uitgangspunt voor het plan van aanpak waaraan de adviseurs gaan werken, is: een bijeenkomst voor, tijdens en na de gereedkomen van de handreiking. Ik kan mij voorstellen dat de vertegenwoordiging van de provincies bij deze bijeenkomsten gaat verschillen. Ook de onderwerpen, en ja misschien moet de laatste bijeenkomst meer een "cursus" worden, maar realiseer je dat wij bezig zijn met een handreiking en niet de wet. In de handreiking schrijven we op hoe je het beste zaken kunt oppakken en waarom deze aanpak de voorkeur geniet. Provincies blijven autonoom in hun keuzes. Ook realiseren wij dat we met provincies te maken hebben die al ver gevorderd zijn met de voorbereiding. De ervaring van deze provincies is input voor het formuleren van het advies.

Begin volgend jaar gaan we in de begeleidingsgroep en/ of de lpo werkgroep geluid het plan van aanpak bespreken.

Groet,

5.1.2e

Van: 5.1.2e <5.1.2e@odrn.nl>

Verzonden: woensdag 16 december 2020 13:02

Aan: 5.1.2e <5.1.2e@flevoland.nl>

CC: 5.1.2e <5.1.2e@gelderland.nl>

Onderwerp: RE: handreiking en bijeenkomsten - terugkoppeling gesprekken dBvision en Goudappel

5.1.2e

Ik wou nog even kort reageren op je mail, maar de afstemming met 5.1.2e had even tijd nog. Maar ik wilde mijn opmerkingen je niet onthouden.

1. Nieuwe regels wegverkeersgeluid suggereert ook onderzoek bij actieplan, projecten, gemeentelijke wegen etc. Implementatie SWUNG2 voor provinciale wegen dekt beter de lading
2. Ik lees een suggestie van bijeenkomsten. Ik zie het meer als toelichting op de handreiking en de keuzes die voorliggen. Wat mij betreft dus zenden, optie 2 dus! Over hoeveel bijeenkomsten hebben we het? Beter is om het cursus te noemen wat mij betreft.
3. Hoogte data is naast NWB aandachtspunt omdat dat van externe wordt ingewonnen. Afstemming met provincies onderling en andere stakeholders (RWS en gemeenten) ook van belang
4. Ik snap punt f en g niet helemaal. Komen er 2 dezelfde bijeenkomsten (cursusdagen) over CVGG en de handreiking?

Voor de rest goed bezig, hou de vaart er in. We hebben binnen Gelderland behoefte aan deze cursus gezien de vragen die ik binnen krijg.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Adviseur geluid

Omgevingsdienst Regio Nijmegen (ODRN) | Mariënborg 75, 6511 PS Nijmegen | Postbus 1603, 6501 BP Nijmegen

T 06-5.1.2e E 5.1.2e@odrn.nl | www.odregionijmegen.nl

Omgevingsdienst
Regio Nijmegen

N.B.

E-mailberichten van en naar de ODRN worden door de ODRN informeel behandeld.

Alle per e-mail verzonden stukken die behoren bij een vergunning, dienen tevens via de reguliere weg te worden ingediend. Dit is per post of via de OLO.

Van: 5.1.2e <5.1.2e@flevoland.nl>

Verzonden: woensdag 16 december 2020 11:41

Aan: 5.1.2e <5.1.2e@frysland.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@drenthe.nl>; 5.1.2e@brabant.nl

<5.1.2e@brabant.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@rud-zeeland.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@odrn.nl>; 5.1.2e <5.1.2e@overijssel> <5.1.2e@overijssel.nl>; 5.1.2e@provincie-utrecht.nl <5.1.2e@provincie-utrecht.nl>

Onderwerp: RE: handreiking en bijeenkomsten - terugkoppeling gesprekken dBvision en Goudappel

5.1.2e

5.1.2e en ik hebben 2 fijne gesprekken gehad met de potentiële adviseurs waarvan wij graag zien dat zij gezamenlijk ons helpen bij de afstemming van de handreiking.

Afgesproken is dat beide gesprekpartners elkaar in de komende weken gaan opzoeken. Samen zullen zij zorgen voor een concept plan van aanpak/offerte.

De planning is dat wij deze in de loop van januari ontvangen. Naar aanleiding hiervan plannen wij een gezamenlijk overleg met hen en jullie om dit voorstel te bespreken.

Voor 15 januari maak ik een voortgangsbericht voor de AAC mobiliteit. Als ik naar de gesprekken terugkijk en ook naar onze wens om voor, tijdens en na het project bijeenkomsten te organiseren, verwacht ik wel dat wij ietsjes meer budget nodig zullen hebben. Ik ben benieuwd of dit ook positief wordt ontvangen..... Omdat wij de kosten delen door 12, verwacht ik hier geen (groot) probleem.

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

*** disclaimer***

<http://www.flevoland.nl/Informatie/Disclaimer-e-mail>

*** disclaimer***

<http://www.flevoland.nl/Informatie/Disclaimer-e-mail>